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Geacht College, 
 
Rijswijk heeft de milieuzone op de Haagweg ingesteld vanwege de slechte luchtkwaliteit. Om de 
handhaving van de verbodsbepalingen voor te oude vrachtwagens te garanderen hebben als 
gemeente besloten om camera's op te hangen. De gemeenteraad heeft daarvoor een krediet van 
155.000 euro beschikbaar gesteld.  
 
Inmiddels functioneren de camera's en komt er iedere week bij de gemeente een overzicht van 
geflitste overtreders binnen. De aankondiging om het toezicht te verscherpen, zie 
http://www.rijswijk.nl/nieuws/2012/10/18/intensivering-handhaving-milieuzone versterkt de idee dat 
hier werk van gemaakt wordt. 
 
 
Naar aanleiding hiervan stellen wij u graag de volgende vragen: 
 
1. Hoeveel overtredingen zijn geconstateerd? 
2. Hoeveel boetes zijn opgelegd?  
3. Is uit het verloop van het aantal boetes af te leiden of het camerasysteem effectief is? 
4. Als er nog niet beboet is, kunt u uitleggen waarom niet? 
 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
 
Marloes Borsboom. 


